## School-based After-school Learning and Support Programmes 2021/22 s.y. School-based Grant - Programme Plan

Name of School: <u>Christian Alliance Cheng Wing Gee College</u>

Staff-in-charge: Mr. WONG Wai Ming Contact Telephone No.: 260 49762

- A. The estimated number of students (count by heads) benefitted under this Programme is 240 (including A. 45 CSSA recipients, B. 135 SFAS full-grant recipients and C. 60 under school's discretionary quota).
- B. Information on Activities to be subsidised/complemented by the Grant.

*Name / Type of activity	Objectives of the activity	Success criteria (e.g. learning effectiveness)	Method(s) of evaluation (e.g. test, questionnaire, etc)	Period/Date activity to be held	Estimated no. of participating eligible students#		f ting e ts <sup>#</sup>	Estimated expenditure (\$)	Name of partner/service provider (if applicable)
Language Training:  S.2 Drama Course	To provide an after school drama course for 15-20 S.2 students to 1. boost their interest in learning the language 2. gain confidence through performance	1. Over 70% of participation rate 2. Students show positive feedback 3. Video clips of short drama performance are produced	Attendance records     Evaluation questionnaires	Nov 2021- May 2022	5 5	B 10	5	21 000	To be confirmed
Language Training: S.5 Writing Course	To provide an after school writing course in the 1 <sup>st</sup> term for 15-20 S.5 students weak in writing to  1. teach them skills involving construction of basic and more complex sentences  2. learn how to understand questions better	positive feedback 3. Improvement is observed in	<ol> <li>Attendance records</li> <li>Evaluation questionnaires</li> </ol>	Nov 2021- May 2022	5	10	5	9 600	To be confirmed

Language Training:	幫助學生	1. 學生出席率達	1. 考勤記錄	2021-22	5	10	5	8 000	<b>法</b> 学
中一級小作家培訓班	1. 掌握寫作技巧 2. 培養對語文科的興 趣 3. 提高文學水平	80%或以上 2. 學生下學期中 文卷二成績有 所提升	2. 考試成績	下學期	3	10	3	8 000	待定   
Language Training:中二級小作家培訓班	幫助學生 1. 掌握寫作技巧 2. 培養對語文科的興 趣 3. 提高文學水平	<ol> <li>學生出席率達 80%或以上</li> <li>學生下學期中 文卷二成績有 所提升</li> </ol>	1. 考勤記錄 2. 考試成績	2021-22 下學期	5	10	5	8 000	特定
Language Training: 中三級 TSA 增益班	幫助中三級同學應對 TSA考核	有關同學 TSA 模 擬卷取得合格成 績	TSA 模擬測驗成 績	TSA 前	5	10	5	3 000	校外導師
Language Training: 中四級課後學習支援班	幫助學生 1. 掌握寫作技巧 2. 提升理解篇章深層 意義的能力 3. 提升應試能力	1. 學生出席率達 80%或以上 2. 學生下學期中 文總成績有所 提升	1. 考勤記錄 2. 考試成績	2021-22 下學期	5	25	10	6 000	校外導師
Language Training: 中五級課後學習支援班	幫助學生 1. 掌握寫作技巧 2. 提升理解篇章深層 意義的能力 3. 增加卷三及卷四的 操練機會,以提升 應試能力	<ol> <li>學生出席率達 80%或以上</li> <li>學生下學期中 文總成績有所 提升</li> </ol>	1. 考勤記錄 2. 考試成績	2021-22 下學期	5	25	10	6 000	校外導師
Language Training: 中六級課後學習支援	幫助學生 1. 掌握寫作技巧 2. 提升理解篇章深層 意義的能力,以提 升應試能力 3. 增加卷三的操練機 會,以提升應試能 力	1. 學生出席率達 80%或以上 2. 學生中文科模 擬試總成績有 所提升	<ol> <li>考勤記錄</li> <li>考試成績</li> </ol>	二零二一 年十月至 二零二二 年四月	5	25	10	6 000	校外導師

Visit:  Community Tour (One Day)	To provide students with the learning experience to  1. widen their learning horizon  2. assist them to perform	participation rate is attained 2. Students show positive	Attendance record     Oral Feedback from participants	Post Exam Activities Day	5	10	5	10 000	To be confirmed
	better in the unit 'Modern China'			@					
Total no. of activities: 9				<sup>®</sup> No. of man-times	45	135	60		
				**Total no. of		240			

## Note:

<sup>\*</sup> Types of activities are categorized as follows: tutorial service, learning skill training, languages training, visits, art /culture activities, sports, self-confidence development, volunteer service, adventure activities, leadership training, and communication skills training courses.

<sup>@</sup> Man-times: refers to the aggregate no. of benefitted students participating in each activity listed above.

<sup>\*\*</sup>Total no. of man-times: the aggregate of man-times (A) + (B) + (C)

<sup>#</sup> Eligible students: students in receipt of CSSA (A), SFAS full grant (B) and disadvantaged students identified by the school under the discretionary quota (not more than 25%) (C).